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ΤΕΛΟΣ ΧΡΟΝΟΥ-ΤΕΛΟΣ ΑΝΟΧΗΣ 

Η Δημόσια Δωρεάν Δίχρονη Υποχρεωτική Αγωγή και εκπαίδευση  
και θα εφαρμοστεί και θα αποκτήσει αξιοπρεπείς κτιριακές δομές  

με τους αγώνες μας! 
 

ΚΑΛΟΥΜΕ-ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΥΜΕ 
Στη διαμαρτυρία που οργανώνει η Ένωση Γονέων Νέας Σμύρνης 

 ΤΗΝ ΤΡΙΤΗ 14/09  ΣΤΙΣ 7μμ ΣΤΗ ΔΕΓΛΕΡΗ (Ευξείνου Πόντου& Μεταμορφώσεως) 
 

 ΤΗΝ ΠΕΜΠΤΗ 16/09, ΣΤΙΣ 7μμ ΣΤΗΝ ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΠΛΑΤΕΙΑ 

Στις 10 Σεπτεμβρίου 2021, ο Δήμαρχος Νέας Σμύρνης, σε συνέντευξή του στο in.gr , δεσμεύεται 
ότι: 

«Σύμφωνα με τον αρχικό μας σχεδιασμό και την ανάγκη για 10 περίπου σχολικές αίθουσες, θα 
έχουμε (6) έξι σταθερές σχολικές δομές και (9) προκατασκευασμένες. Πιστοί στο αρχικό 
χρονοδιάγραμμα των (4) ετών για την εγκατάσταση των παιδιών σε μόνιμες σταθερές σχολικές 
δομές θα καταθέσουμε σύντομα τις προτάσεις μας για την δημιουργία τους, με όσο το δυνατό 
καλύτερη γεωγραφική κατανομή, για την εξυπηρέτηση όλων των οικογενειών της πόλης μας. 
Η ολοκλήρωση της εγκατάστασης των νηπίων και προνηπίων στις δομές που έχουν προβλεφθεί 
θα είναι η αφετηρία για τη δημιουργία μονίμων και σταθερών σχολικών δομών. Ήδη με την έναρξη 
του σχολικού  έτους δίνονται σε άμεση χρήση έξι (6) μόνιμες σταθερές σχολικές δομές τέσσερις  (4) 
προκατασκευασμένες και τέσσερις (4) σταθερές αίθουσες προσωρινής εγκατάστασης λίγων 
ημερών. 
Στις 17/9/2021 θα έχουμε στην διάθεσή μας επιπλέον τρεις (3) προκατασκευασμένες 
αίθουσες και στις 25/9/2021 θα έχει ολοκληρωθεί η παράδοση και εγκατάσταση του 
συνόλου των απαιτούμενων αιθουσών. Ένα είναι σίγουρο: Στις 13/9/2021 κανένα νήπιο ή 
προνήπιο δεν θα βρίσκεται εκτός σχολικών δομών του Δήμου Νέας Σμύρνης» 
 

 Εκφράζουμε την ικανοποίησή μας για το γεγονός ότι ο κ. Δήμαρχος δεσμεύεται 
δημόσια. Θα πρέπει όμως -επιτέλους - να δώσει και αυτός (και ο κ. Αντιδήμαρχος Παιδείας) 
κάποιες συγκεκριμένες απαντήσεις:  

 Θεωρεί ότι είναι σχολική δομή για να υποδεχτεί προνήπια μια αίθουσα πολλαπλών 

χρήσεων του ΕΠΑΛ χωρισμένη στα τέσσερα με νοβοπάν;  

 Γιατί-πριν αλέκτωρ λαλήσει- παρατείνεται η σύμβαση του εργολάβου για τη 

διαμόρφωση των αύλειων χώρων μέχρι το τέλος ΝΟΕΜΒΡΗ; Άλλαξαν πάλι τα 

σχέδια του Δήμου;  



 Πόσο θα κρατήσει η «κατάληψη» του αμφιθεάτρου του ΕΠΑΛ και η «στέγαση» 

νηπίων σε αυτές τις ακατάλληλες δομές; 10 μέρες ή 20 μέρες, ή μήπως μέχρι τέλος 

Νοέμβρη;  

 Πότε θα λυθεί το πρόβλημα της μεταφοράς των μαθητών που είναι ακόμα στον αέρα;  

Απαιτούμε:  

 Να τελειώσει ΑΜΕΣΑ η κατασκευή των 4 ΠΡΟΚΑΤ αιθουσών στη Μηδείας και στην 

αυλή του 1ου Βρεφονηπιακού.  Να τελειώνει άμεσα το αίσχος των «χωρισμάτων με 

νοβοπάν». 

 Να ολοκληρωθούν με ταχύτατους ρυθμούς και με ασφάλεια οι εργασίες 

διαμόρφωσης της αυλής των παραρτημάτων στη Δέγλερη και να λυθούν όλες οι 

εκκρεμότητες.  

 Να μη δοθεί καμιά παράταση. Να τελειώσουν όλες οι εργασίες μέχρι τις 25/9, όπως 

δεσμεύτηκε δημόσια ο Δήμαρχος.   

 Να εξασφαλιστεί ΤΩΡΑ η μεταφορά των μικρών μαθητών, με ασφάλεια, σε σχολικά 

λεωφορεία τόσο από το 11ο όσο και από το 3ο Νηπιαγωγείο προς τα παραρτήματά 

τους. Αν δεν τα εγκρίνει η Περιφέρεια να τα πληρώσει ο Δήμος. 

 Να εξοπλιστούν ΑΜΕΣΑ με όλα τα απαραίτητα αναλώσιμα και μη, οι νέες αίθουσες. 

 Να διατυπώσουν ο Αντιδήμαρχος Παιδείας και ο Δήμαρχος ΑΜΕΣΑ τις προτάσεις 

του για σταθερές δομές οι οποίες θα αντικαταστήσουν τα ΠΡΟΚΑΤ, όπως είχε 

δεσμευτεί, και να ενημερώσει τη ΔΕΠ και τη διαπαραταξική επιτροπή.  

 

 

 


